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Bildningsnämnden 20.11.2019 § 76

Beredare Utbildningschef Katriina Sulonen, tfn 050 375 3592
Föredragande Utbildningschef Katriina Sulonen, tfn 050 375 3592
 fornamn.efternamn@pargas.fi

Skolcentrets projektplanering under hösten 2019

Under oktober och november har skolcentrets projektplanering fokuserat på
granskning av två alternativ.
1) Båda gymnasierna och årskurserna 7-9 inom den grundläggande utbildningen
har sina undervisningslokaler på Skolgatan.
2) Undervisningslokalerna för årskurserna 7-9 inom den grundläggande
utbildningen finns på Skolgatan och undervisningslokalerna för gymnasierna i
Axxells lokaler.

När det gäller alternativ 1, har arkitekt Mikko Uotila presenterat flera
skissritningar för byggnaderna på Skolgatan. Rektorerna och lärarna i
gymnasierna och för årskurserna 7-9 har haft möjlighet att framföra sina
synpunkter på antalet undervisningslokaler och hur de ska placeras.  Den
viktigaste utgångspunkten har varit att det finns tillräckligt med
undervisningslokaler och att lokalerna för administration och elevvård ligger nära
varandra och är anpassningsbara så att de kan användas av olika stora
undervisningsgrupper. Utöver skolbyggnaderna har man också granskat
skolgården och dess roll som en del av inlärningsmiljön. Därtill har man diskuterat
mycket huruvida gymnastikutrymmena och festlokalerna räcker till.

Alternativ 2, dvs. att gymnasierna placeras i anslutning till yrkesutbildningen på
andra stadiet (Axxell, Vapparvägen 4), har granskats ur olika synvinklar.
Rektorerna har diskuterat skisserna och illustrationsbilderna med Axxells
fastighetsägare och på så sätt framfört sina synpunkter på detta alternativ.
Skissritningen och illustrationsbilden på Axxells skolfastighet har också skickats till
lärarna för kommentarer. Även i detta alternativ har man fäst speciell
uppmärksamhet vid att undervisningslokalerna är anpassningsbara och tillräckliga
och att de gemensamma lokalerna för administration och elevvård fungerar.

En viktig del av alla skissritningar och kommentarer har varit att ge skolorna
möjlighet att upprätthålla sin egen verksamhetskultur, men också samarbeta
konstruktivt.

Förslag  Bildningsnämnden diskuterar de två ovannämnda alternativen och granskar för-
och nackdelarna med dem. 



Beslut Utbildningschef Ulrika Lundberg anmälde sammanslutningsjäv på grund av att
hon sitter i Axxells styrelse och hon deltog inte i behandlingen av ärendet.

 Bildningsnämnden beslöt att utbildningschef Katriina Sulonen fungerar som
sekreterare för paragrafen.

 Förslaget godkändes.

Delgivning PSG, Paraisten lukio, Sarlinska skolan, Paraistenseudun koulu

 __________________
Bildningsnämnden 11.03.2020 § 18

Beredare Utbildningschef Katriina Sulonen, tfn 050 375 3592
Föredragande Utbildningschef Katriina Sulonen, tfn 050 375 3592
 fornamn.efternamn@pargas.fi

 Projektarbetet kring om- och nybyggnad av skolcentret har fortsatt i januari och
februari 2020. Rektorerna för årskurserna 7-9 inom den grundläggande
utbildningen och gymnasierna har preciserat rumsprogrammen. Dessutom har
randvillkoren för att ordna undervisning diskuterats på arbetsplatserna.

 Diskussionen fortsattes 28.2.2020 med rektorerna och utbildningscheferna.

 Planerings- och projektarbetet har koordinerats i samarbete med
inredningsarkitek Julianna Nevari och sakkunnig rektor Marko Kuuskorpi
(Kompus). Staden, Nevari och Kuuskorpi höll ett gemensamt möte vecka 8. På
mötet fick de sakkunniga grunduppgifter om situationen med skolcentret.
Samarbetet fortsattes 2.3.2020.

 Målet med dagen var att ta fram gemensamma visioner och riktlinjer som utgår
från stadens strategi och handlingsplanen för bildningsavdelningen. Målet med
dagen var också att bli medveten om byggprojektets omfattning och komplexitet
och få en insikt om vad som ändringen förutsätter av lärarna, administrationen
och skolornas verksamhetskultur.

 I utvecklingsdagen deltog rektorerna för årskurserna 7-9 inom den grundläggande
utbildningen, gymnasierna, Axxell och medborgarinstitutet samt stadsdirektören,
fastighetschefen och utbildningscheferna.

 Dagen resulterade i en gemensam vision som omfattar följande saker: kreativ och
uppmuntrande inlärningsmiljö, anpassningsbar helhet, högklassigt samarbete
mellan olika aktörer och intressentgrupper, välmående elever, personal och
familjer samt levande tvåspråkighet.

Kompletterande material Utvecklingsdag 2.3.2020

Förslag Bildningsnämnden tar del av informationen.

Beslut Förslaget godkändes.



Delgivning PSG, Paraisten lukio, Sarlinska skolan, Paraistenseudun koulu

 __________________
Bildningsnämnden 20.04.2020 § 28

Beredare Utbildningschef Katriina Sulonen, tfn 050 375 3592
Föredragande Utbildningschef Katriina Sulonen, tfn 050 375 3592
 fornamn.efternamn@pargas.fi

Möten i anslutning till ny- och ombyggnad av skolcentret har fortgått regelbundet
under våren. Mötena mellan tjänsteinnehavare och förtroendevalda har
kompletterats med webbmöten med Julianna Nevari och Marko Kuuskorpi. Vid
webbmötena har man preciserat åsikterna från de pedagogiska
utvecklingsdagarna i mars (2.3 och 10.3) samt bearbetat projektplanen.

I projektplanen "Kreativitetscentrum" presenteras två alternativ med placering i
skolcentret:

 - högstadieskolorna (Sarlinska skolan och Paraistenseudun koulu), gymnasierna
(Pargas svenska gymnasium och Paraisten lukio) och delvis också
medborgarinstitutet verkar i flexibla och anpassningsbara undervisningslokaler
och inlärningsmiljöer i skolcentret
- högstadieskolorna (Sarlinska skolan och Paraistenseudun koulu), gymnasierna
(Pargas svenska gymnasium och Paraisten lukio), medborgarinstitutet samt Axxell
som ger yrkesutbildning verkar i flexibla och anpassningsbara
undervisningslokaler och inlärningsmiljöer i skolcentret. För yrkesutbildningen
reserveras lokaler på tomten också för verkstäder och maskinhallar.

Förhandlingarna om Kustregionens utbildningsfastigheter Ab:s roll i byggandet av
undervisningslokaler inom yrkesutbildningen pågår.

 Kostnadsberäkningen för ny- och ombyggnad är cirka 17,5-18,6 miljoner euro. I
det uppskattade priset ingår skolgård, informationsteknik, datanät och möbler.

En förhandsbedömning av projektets effekter (EVA) pågår. Stadsstyrelsen
behandlar resultaten av förhandsbedömningen av effekterna vid sitt möte
27.4.2020. Målet med EVA är att engagera användarna redan i
projektplaneringsskedet. Användarna hörs grundligare och görs mer delaktiga
först senare under 2020 och 2021 (allmän planering och
genomförandeplanering).

 Skolornas personal och elevkårer ger sina egna förhandsbedömningar av båda
alternativen. Dessa bedömningar presenteras vid mötet.

Kompletterande material Projektplan

Förslag Bildningsnämnden tar del av projektplanen och avger utlåtande i ärendet.

Beslut Utbildningschef Ulrika Lundberg anmälde sammanslutningsjäv på grund av att
hon sitter i Axxells styrelse och hon deltog inte i behandlingen av ärendet.



 Bildningsnämnden beslöt att utbildningschef Katriina Sulonen fungerar som
sekreterare för paragrafen.

 Bildningsnämnden besluter att understöda alternativet "All in - det kreativa
lärcentret". De allmänna linjedragningarna och principerna i projektplanen
godkänns. Nämnden förutsätter en precisering av undervisningsutrymmenas
storlek (m2). Undervisningsutrymmena för samtliga ämnen skall vara av hög
kvalitet och jämlika, också beträffande utrymmen för gymnastik som i
projektplanen är för små. Alla utrymmen behöver planeras så att de lätt kan
omvandlas till många olika behov, speciellt bör t ex ”hembo-konceptet” och
”hembonas” storlek granskas. Användarna skall ha möjlighet att kommentera
projektplanen t o m den 5.5.2020.

 Paragrafen justerades omedelbart.

Delgivning Stadsstyrelsen

 __________________


